



## Protokoll fra NSIs Forbundsting 2008

**Tid:** 8.-9. mars 2008

**Sted:** Oslo

President Henrik Abeler åpnet Forbundstinget, og ønsket alle representanter og observatører velkommen.

Forbundstingets første dag startet klokka 09.15. Det var 21 stemmeberettigede til stede under forhandlingene.

### **Tingsak nr. 1 Godkjenne de fremmøtte representanter.**

Presidenten ga ordet til nestleder av lovkomiteen, Gunhild Ella Reistad, som orienterte Forbundstinget om rettighetene til de fremmøtte representanter og observatører. Det ble foreslått og vedtatt at samtlige fremmøtte i salen skal ha talerett.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

***Forbundstinget godkjenner de fremlagte fullmakter fra representantene i henhold til oversikt presentert av lovkomiteen.***

### **Tingsak nr. 2 Godkjenne sakslisten og forretningsorden.**

Presidenten gikk gjennom forretningsorden og saksliste.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

***Forbundstinget vedtar den foreslåtte sakslisten.  
Forbundstinget vedtar den foreslåtte forretningsorden.***

### **Tingsak nr. 3 Valg av 2 dirigenter, 2 sekretærer, samt 2 representanter til å undertegne protokollen. Samt en person med ansvar for å fremme forslag på ny valgkomité.**

Forbundstinget vedtok enstemmig:

***Forbundstinget velger Lennart Lie-Havstein og Vibeke Egaas som dirigent.***

***Forbundstinget velger Per Kristian Helland og Marius H. Johannessen som sekretærer.***

PKH

KT

GAD

MJ



**Forbundstinget velger Ole Marius Steinkjer og Kristin Toftevåg til å undertegne protokollen.**

**Forbundstinget velger Eirik Solli Hauksaas til å fremme forslag på ny valgkomité.**

**Tingsak nr. 4 Behandle årsberetninger.**

Presidenten gikk gjennom årsberetningene for 2006 og 2007.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

**Forbundstinget godkjenner de fremlagte beretninger.**

**Tingsak nr. 5 Behandle Lovkomiteens beretning.**

Nestleder av Lovkomiteen, Gunhild Ella Reistad, gikk igjennom beretningen.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

**Forbundstinget godkjenner den fremlagte beretning.**

**Tingsak nr. 6 Behandle det reviderte regnskap, revisors og kontrollkomiteens beretninger.**

Presidenten gikk gjennom regnskap for årene 2006 og 2007. Revisjonsberetningene for 2006 og 2007 ble lest opp for tinget. Ole Marius Steinkjer stilte spørsmål om det er en utvikling at aktivitetskostnadene i NSI minker, mens personalkostnadene øker. Presidenten tilbakeviste dette ved å forklare at det i 2007 har tilkommet noen uforutsette administrative kostnader. Espen Aspestrand stilte spørsmål om generalsekretærens lønn, og hva som ligger i posten "annen godtgjørelse". Presidenten redegjorde for dette. Junjie Cao stilte spørsmål om Studentmesterskap(SM)-utvalgets lave aktivitetsnivå, slik det kan leses i regnskapet. Leder av SM-utvalget, Karl Olav Haaland, redegjorde for at økt arrangement-støtte er tenkt som et fremtidig virkemiddel for å øke SM-aktiviteten. Junjie Cao stilte videre spørsmål om hvordan informasjon om ulike SM har blitt formidlet til medlemsklubbene. Presidenten kommenterte at kommunikasjon ut mot studentidrettslagene, er avhengig av oppdaterte e-post lister, og lagenes oppfølging ved idrettsregistreringen. Presidenten gikk igjennom kontrollkomiteens beretning, da kontrollkomiteen ikke var til stede på tinget.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

**Forbundstinget godkjenner det reviderte regnskap, de fremlagte beretninger og gir Forbundsstyret ansvarsfrihet.**

PKA

KT

OM

GAD

MF





På dette tidspunktet forlot en av delegatene tinget. I de påfølgende sakene var det derfor 20 stemmeberettigede tilstede.

## Tingsak nr. 7 Behandle innkomne forslag og saker:

### Tingsak nr. 7.1 Behandle Strategi for NSI

Leder av strategigruppa, Per Kristian Helland, gav en kort presentasjon av NSIs strategiarbeid 2006-2008. Helland kommenterte at sakspapirene ikke gjengir det fulle dokumentet levert av strategigruppen. Presidenten gav en redegjørelse for endringer styret har gjort i det opprinnelige dokumentet levert av strategigruppen. Ett punkt under "styret og administrasjon" var blitt lagt til i sin helhet av styret: "NSI skal (...) representere NSI internasjonalt for å bidra til at Norge kan få muligheten til å arrangere internasjonale mesterskap". Helland poengterte at NSIs strategiarbeid bør være en kontinuerlig prosess i NSI.

Leder av strategigruppa stilte spørsmål til salen om strategigruppens arbeid samsvarer med salens forventninger til NSI. Einar Tommelstad uttrykte ros til strategiarbeidet, og kommenterte at Studentleker (SL) bør gjennomføres hvert år. SL vil være et mer synlig arrangement enn SM, og vil være med å vise frem studentidretten ellers i idretts-Norge. Dette vil også gi effekter for arbeidet i administrasjonen, da dette vil fokusere arbeidet knyttet NSI-arrangement. Tommelstad poengterte at han synes de fire siste punktene under "styret og administrasjon" er adskillig mindre viktig enn de andre punktene i rapporten. Kristin Kaggerud uttrykte at SM har en funksjon i NSI fordi et slikt arrangement er enklere å arrangere for mindre studentidrettslag enn det SL er. SM vil øke aktivitetsnivået i NSI, når de små lagene får være arrangører for disse mesterskapene. Det ble foreslått å utsette voteringen for denne saken, slik at det ble mulig å utsette forslag til endringer. Einar Tommelstad foreslo at man utsetter votering av tingsak 7.1 til etter sak 7.2, slik at det votes for 7.1 og 7.2 sammen.

For å gjøre protokollen mer oversiktlig gjengis vedtakene likevel punkt for punkt i protokollen.

Tinget valgte enstemmig **Joachim Grimestad** og **Kari-Helena Skedsmo** til tellekorps for tinget.

På bakgrunn av diskusjonen under tingssak nr. 7.2.1 "Vinteruniversiade 2017", fremmet Henrik Abeler følgende endringsforslag for tingsak 7.1 "Strategi for NSI":  
Endringsforslag 1: fjerne punktet: "NSI skal (...) representere NSI internasjonalt for å bidra til at Norge kan få muligheten til å arrangere internasjonale mesterskap. ( 3 stemmer)

Endringsforslag 2: beholde formuleringen i teksten slik den er i sakspapiret. (16 stemmer)

PKA KT [Signature] GAD MF





Forbundstinget vedtok:

**Forbundstinget fastsatte den fremlagte strategien som gjeldende strategi for NSI.**

### **Tingsak nr. 7.2 Målplan 2008 - 2010**

Karl Olav Haaland gikk gjennom målplanen for tingdelegatene. Per Kristian Helland stilte spørsmål om hvem som skal arrangere Studentleker (SL) 2010 i hovedmål 1. Leder i SM-utvalget, Karl Olav Haaland, redegjorde at det har vært en dialog med NTNU om å arrangere SL i forbindelse med lagets 100 års jubileum. Helland kommenterte videre at det å arrangere SM/SL ikke må føre til en opplevelse av unødvendig byråkrati for lagene. Karl Olav Haaland kunngjorde at det skal bli enklere å arrangere SM, og at lagene bør stå mer fritt i arbeidet med arrangementet. Det er også planlagt å øke støtten til teknisk arrangør (TA). Helland ba om en redegjørelse for prosjektet Racket & Rock'n Roll. Prosjektleder, Marius H. Johannessen, gav en orientering om prosjektet. Kristin Kaggerud fulgte opp med mer informasjon om at dette er prosjektmidler over post 3, en ekstern NIF finansiering. Karina Sævareid mente det bør legges til et punkt under hovedmål tre om "øke deltakelsen på nasjonale arrangementer", om hvordan NSI skal ha aktivt fokus på økt deltakelse i SM. Ole Marius Steinkjer kommenterte at det ikke er noen betydelig økning i budsjettet, på tross at det er forslag om å øke pengestøtten for SM-arrangør. Karl Olav Haaland redegjorde for hvordan budsjettet viser prioriteringen.

Per Kristian Helland kommenterte at NSI bør øke støtte til arrangør, og at lagene bør stå fritt til å velge deltakeravgift på sitt arrangement. Helland stilte videre spørsmål hva som skiller Klubb utviklingskvelder under hovedmål 2 "Studentidrettslag og ledere" og klubbbesøk under hovedmål 4 under "Styret og administrasjon". Karl Olav Haaland redegjorde for forskjellen, ved at klubb utviklingskvelder er et standardisert 4 timers konsept utviklet av NIF, mens det med klubbbesøk menes mer uformelle klubbbesøk som skal foretas av NSIs administrasjon.

Helland kommenterte deretter hovedmål 5 "Samarbeid med andre aktører", og stilte spørsmål om punktet "Etablere og videreutvikle markedsavtaler" kunne komme i konflikt med lagenes egne avtaler, og eksempelvis samarbeid med samskipnader. Karl Olav Haaland gav en presisering av NSIs markedsavtaler, og poengterte at NSI ikke vil inngå markedsavtaler som begrenser eller pålegger lagene å bruke forbundets samarbeidspartnere. Helland stilte spørsmål om det er rett prioritering av styret å jobbe med dette, hvis det tar mye ressurser å inngå slike markedsavtaler. Presidenten gav en redegjørelse for hva de ulike avtalene er til gode for lagene.

Kari-Helena Skedsmo stilte spørsmål om hva som skjer om NSIs avtaler, kommer i konflikt med lagenes sponsorer ved SM/SL, som NSI eier rettighetene til. Presidenten presiserte at avtalene er tilbud for studentidrettslagene, men ingen

*[Handwritten signatures: PCH, KT, [unclear], GAD, MF]*





forpliktelser for lagene. Presidenten påpekte hvilke muligheter som ligger i disse avtalene for at lagene.

Karina Sævareid hadde følgende endringsforslag til målplan 2008-2010.  
Hovedmål 3 under hovedpunkt 1. "Aktivitet".

Endringsforslag 1:

- Jobbe for økt deltakelse på nasjonale arrangementer (gjennom bedringer av informasjonskanalene, og mer direkte kontakt med aktuelle undergrupper/utøvere.) Styret stiller seg bak forslaget (enstemmig vedtatt).

Forbundsinget vedtok enstemmig:

***Forbundstinget fastsatte "Målplan for 2008-2010" som NSIs målplan for 2008-2010 med de endringer som ble fremmet av tinget.***

**Tingsak nr. 7.2.1 Vinteruniversiade 2017.**

President Henrik Abeler gav en redegjørelse for saken. Kristin Toftevåg stilte spørsmål om hvor stor interessen for en Vinteruniversiade vil være i lagene, når det er få lag som har disse idrettene i sitt aktivitetstilbud. Presidenten kommenterte at en Vinteruniversiade likevel vil gagne studentidretten i kraft av oppmerksomheten et slikt arrangement vil få. Kari-Helena Skedsmo, kommenterte at en Vinteruniversiade mer består av junior toppidrettsutøvere, og at medlemmer i studentidrettslag ikke vil identifisere seg med disse utøverne.

Einar Tommelstad ba om en konkretisering av hvilken ressursbruk dette arbeidet vil kreve. Presidenten forklarte at det vil settes opp et utvalg, der man vil ha noe møtevirksomhet. Det vil kreve noen utgifter knyttet reise for å komme i kontakt med nødvendige miljøer, men han poengterte at det ikke skal settes av mye midler til dette arbeidet. Abeler presiserte at saken kun er et spørsmål til Tinget om det er ønskelig at det nedsettes et utvalg for å se på dette, og som vil ha et forslag klart til neste forbundsting om to år.

Kristin Kaggerud uttrykte skepsis til forslaget. I studentidretten i Norge er det studentidrettslagenes medlemmer som bør stå i fokus. Hun mente det var feil å fokusere mye midler og administrasjonsarbeid på dette. Men hun kunne støtte forslaget, så lenge det ikke brukes mye tid, og ressurser på dette arbeidet.

Karl Olav Haaland mente at det kreves et arbeid internasjonalt. NSI bør vise seg frem også i internasjonale mesterskap. Til nå har NSI hatt et sterkt fokus på aktiviteter på hjemmebane, og organisasjonen har ikke vært mye ute i internasjonale fora. Men det betyr ikke at vi må arrangere vinteruniversiade. Haaland påpekte muligheten for heller å delta og muligens arrangere Student EM og VM. Vidar Bjørkli påpekte at muligheten av å få tildelt en Vinteruniversiade, er sterkt avhengig av om Tromsø blir OL arrangør. Espen Aspestrand mente det var bortkastet å bruke ressurser på dette arbeidet. Han mente det var langt viktigere for NSI å arbeidet mot SL, og eventuelt student-EM, mindre internasjonale mesterskap.

PKK KT ASB GAD MF



Eirik Solli Haukaas mente forslaget ikke vil være av eller for studentidrettslag, men et markedsføringsprosjekt for NSI. Han påpekte at NSI da heller bør satse på andre markedsføringsprosjekter. President, Henrik Abeler, påpekte at det første som må avklares er hvordan et slikt arrangement vil påvirke våre lag. Hvis svaret er i liten grad, da bør vi ikke gå for dette. Karina Sævareid foreslo at det heller burde nedsettes et utvalg som diskuterer NSIs rolle i internasjonalt arbeid og ved slike arrangement.

Diskusjonssak:

***Forbundsstyret vil at Forbundstinget skal diskutere denne saken.  
Saken tas til etterretning.***

**Tingsak nr. 7.2.1      Aktivitetsprosjekt**

Kristin Kaggerud redegjorde for prosjektet, der formålet skal være å øke aktivitetsnivået i NSI frem mot studentlekene i 2010. Ole Marius Steinkjer kommenterte at studentidretten bør jobbe for å vise seg mer frem i media. Marianne Riksheim uttrykte at det ikke er reisesøtten det står på, ved manglende deltakelse på SM, det er informasjonen om arrangementet som må bli bedre. Per Kristian Helland mente det burde være færre retningslinjer knyttet til SM-støtte. Han etterlyste større frihet for arrangørene. Espen Aspestrand poengterte at informasjon er mer enn å sende ut mail. Han etterlyste mer oppsøkende virksomhet. Henrik Abeler mente at midlene man setter av til et slikt prosjekt også burde kunne brukes til å hente inn ressurser i form av å ansette noen til å gjøre noen "informasjonsrettede" jobber. Hente inn studenter på deltid, som for eksempel setter opp terminliste for SM og kontakte mulige arrangører av SM. Buster Skjødt etterlyste en mer funksjonell database over hvilke studentidrettslag som har hvilke idretter. Kristin Kaggerud oppsummerte at prosjektet skulle ha som hovedmål å arbeide for hvordan man kan få flere deltakere til SL 2010, og at salen har diskutert informasjonsarbeid som det viktigste fokuset i dette arbeidet. Marianne Riksheim ønsket også at noe midler i prosjektet kunne settes av som pengestøtte til arrangører. Espen Aspestrand poengterte at det er et problem i mindre lag at styret ikke fungerer, og at lagene ikke vet hvor man finner info om ulike NSI tiltak som kan være til hjelp i en slik situasjon. NSI bør kunne hjelpe klubber til å arrangere ulike aktivitetskurs og trenerkurs. Kristin Kaggerud mente NSI har fokus på hvordan lag følges opp i andre prosjekter, og under andre punkter i målplanen. Aktivitetsprosjektet er tenkt som et tilleggsprosjekt.

Diskusjonssak:

***Forbundsstyret vil at Forbundstinget skal diskutere denne saken.  
Saken tas til etterretning.***

*PKA      KT      OS      GAD      MF*





**Tingsak nr. 7.3 Endringer i Statutter for Norske Studentmesterskap (SM)**

Karl Olav Haaland redegjorde for saken.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

***Forbundstinget godkjenner endringene i Statutter for SM.***

**Tingsak nr. 8 Tilsette statsautorisert revisor og fastsette dennes honorar.**

Presidenten redegjorde for saken.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

***Forbundstinget ber Forbundsstyret videreføre samarbeidet med Noraudit og gis fullmakt til å godkjenne revisjonshonorar.***

**Tingsak nr. 9 Fastsette kontingent.**

Karl Olav Haaland redegjorde for saken.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

***Forbundstinget fastsetter klubbkontingent etter antall medlemmer i klubben til følgende satser:***

| Antall medlemmer | Kontingent 2008 | Kontingent 2009 | Kontingent 2010 |
|------------------|-----------------|-----------------|-----------------|
| 0 - 199          | Kr. 300,-       | Kr. 300,-       | Kr. 300,-       |
| 200 - 799        | Kr. 600,-       | Kr. 600,-       | Kr. 600,-       |
| 800 - 1499       | Kr. 1.200,-     | Kr. 1.200,-     | Kr. 1.200,-     |
| 1500 -           | Kr. 2.400,-     | Kr. 2.400,-     | Kr. 2.400,-     |

**Tingsak nr. 10 Vedta budsjett**

Karl Olav Haaland redegjorde for budsjettet for 2008-2010. Kristin Kaggerud kommenterte at administrasjonskostnader, er alle utgifter knyttet administrasjonen, også det som er reint aktivitetsrettet. Presidenten fulgte opp, og gjorde rede for at lønn for Idrettskonsulenten og Racket & Rock'n Roll stillingen således kunne vært ført under aktivitet, siden disse stillingene er knyttet mot aktivitet. Vidar Bjørkli kommenterte en feil i budsjettet. Den siste linjen under aktivitet skal strykes. Ole Marius Steinkjer stilte spørsmål om aktivitetsprosjekt burde legges under "styret og administrasjon", jmf diskusjonssak 7.2.2 der aktivitetsprosjektet ble bestemt å skulle

*Handwritten signatures and initials in blue ink: PCHA, KI, [unclear], GAD, MF.*



omhandle informasjonsaktivitet. Det var enighet om at dette ikke hadde noen praktisk betydning. Ole Marius Steinkjer stilte spørsmål om hvorfor det fortsatt er satt av penger på SM også i SL-året 2010. Karl Olav Haaland svarte at det var ment som tilleggstilskudd til SM under SL 2010.

Forbundstinget vedtok enstemmig:

***Forbundstinget fastsetter budsjettet for 2008-2010 som foreslått av Forbundsstyret.***

Forbundstingets andre dag startet klokka 11.30. Det var 21 stemmeberettigede til stede under forhandlingene.

### Tingsak nr. 11 Valg

Leder av valgkomiteen Kari-Helena Skedsmo presenterte valgkomiteens innstilling:

#### a) Forbundsstyre

|                       |                      |
|-----------------------|----------------------|
| President             | Geir André Dalhus    |
| Visepresident         | Karl Olav Haaland    |
| Styremedlem           | Torbjørn Houge       |
| Styremedlem           | Per Kristian Helland |
| Styremedlem           | Karina Sævareid      |
| Styremedlem           | Espen Aspestrand     |
| Styremedlem           | NN                   |
| Varamedlem til styret | Hege Jacobsen        |

#### b) Kontrollkomiteen

|             |                      |
|-------------|----------------------|
| Leder       | Vidar Bjørkli        |
| Nestleder   | Henrik Abeler        |
| Styremedlem | Kristin Toftevåg     |
| Varamedlem  | Lennart Lie-Havstein |

#### c) Lovkomiteen:

|             |                      |
|-------------|----------------------|
| Leder       | Morten E. Nordanger  |
| Nestleder   | Gunhild Ella Reistad |
| Styremedlem | Kristin Kaggerud     |
| Varamedlem  | Gard E. Jørgensen    |

PKA RT OM GAD MF





Forbundstinget valgte enstemmig:

**a) Forbundsstyre**

|                       |                      |
|-----------------------|----------------------|
| President             | Geir André Dalhus    |
| Visepresident         | Karl Olav Haaland    |
| Styremedlem           | Torbjørn Houge       |
| Styremedlem           | Per Kristian Helland |
| Styremedlem           | Karina Sævareid      |
| Styremedlem           | Espen Aspestrand     |
| Styremedlem           | NN                   |
| Varamedlem til styret | Hege Jacobsen        |

Forbundstinget vedtok enstemmig.

***Forbundstinget gir nytt forbundsstyre i NSI fullmakt til å komplettere seg selv.***

Forbundstinget valgte enstemmig:

**b) Kontrollkomiteen**

|             |                      |
|-------------|----------------------|
| Leder       | Vidar Bjørkli        |
| Nestleder   | Henrik Abeler        |
| Styremedlem | Kristin Toftevåg     |
| Varamedlem  | Lennart Lie-Havstein |

**c) Lovkomiteen:**

|             |                      |
|-------------|----------------------|
| Leder       | Morten E. Nordanger  |
| Nestleder   | Gunhild Ella Reistad |
| Styremedlem | Kristin Kaggerud     |
| Varamedlem  | Gard E. Jørgensen    |

**d) Valgkomiteen:**

|             |                     |
|-------------|---------------------|
| Leder       | Kari-Helena Skedsmo |
| Nestleder   | NN                  |
| Styremedlem | Marianne Riksheim   |
| Varamedlem  | Lars Kristian Hasle |

Forbundstinget vedtok enstemmig.

***Forbundstinget gir ny valgkomité i NSI fullmakt til å komplettere seg selv.***

PKA

KT

MS

GAD

MJ



**e) Representanter til NIF, NAIF, EUSA og FISU**

Forbundstinget vedtok enstemmig.

**Forbundstinget gir nytt forbundsstyre fullmakt til å utnevne representanter til NIF, NAIF, EUSA og FISU.**

**Tingsak nr. 12 Bestemme sted for neste forbundsting.**

Forbundstinget vedtok enstemmig:

**Forbundstinget gir Forbundsstyret fullmakt til å fastsette sted for neste forbundsting i 2010.**

Delegatene ble ønsket god hjemreise, og Forbundstinget 2008 ble hevet.  
Forbundstinget ble avsluttet søndag 09.03.2008 kl. 13.30.

Geir André Dalhus  
President

Marius H. Johannessen

Per Kristian Helland

Kristin Toftevang

Ole Marius Steinkjer